
Bestyrelsesmøde d. 10. 4. 2019 

Tilstede: Isein, Bente (referent) 

Fraværende: Torben og Marianne 

Referat fra sidste møde gennemgået  
1) Frelsens hær skal kontaktes igen, da vi ikke har hørt fra dem.  

 
1. Informationer fra ØB/ samarbejdspartner: 

1) Vi har modtaget 5 års rapporten fra ØB 
2) Lena har ønsket vi diskuterer antallet af nyhedsbrevet. Vi gemmer emnet til næste møde da 

vi kun er 2 i dag. 
 

2. Siden sidst: 
1) Markvandring 

Emner vi havde med til markvandring: 
- Asfalten der revner 
- Gadelygten ved bolig 113 og 115 er oftest ude af drift. 
- Fliser der fra området ved skraldespandene, der blev fjernet da der skulle lægges asfalt, 

skulle ligge i depot ved ØB, fik vi at vide fra tidligere vicevært Tom Hvor er de? 
- Der skulle i 2018 være lagt fliser på fællesområdet for kr. 23.528.07, vi ved bare ikke hvor 

de fliser ligger. 
- Hærværk på 5 dæk på biler fra ØB. 
- Bøgehække har svært ved at gro nogle steder pga. kompakt jord.   

2) Arbejdsdag 
 

3. Økonomi: 
1) Der er ikke de store udsving siden sidste møde. 

 
4. Fælleshusudlejninger m.m. 

1) Vi har modtaget regnskabet fra udlejningen af fælleshuset fra Lena. 
2) Vi har ikke modtaget informationer om udlejning 

 
5. Beboerhenvendelse: 

1) Ingen henvendelser 
 

6. Organisationsbestyrelsen: 
1) Intet at berette 

 
7. Opgaver: 

1) Fortsætter med indsamling af informationer til en info-mappe. 
 

8. Websiden: 
1) Der arbejdes videre med websiden 

 
9. Næste møde: 

1) onsdag d. 8. maj. 
 
Referatet læst op og godkendt. 


